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PROTOKÓŁ NR  46-12 /2013 
z posiedzenia Komisji Kultury i Promocji 

Rady Miasta Gdańska 
które odbyło się 16 grudnia 2013 roku. 

 
 
Komisja rozpoczęła posiedzenie o godzinie 08:30, zakończyła o godzinie 09:00. 
 
Obecność : 
W posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Komisji, wg listy obecności, która stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Lista obecności pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Marek Bumblis otworzył posiedzenie, powitał zebranych  
i stwierdził quorum. Poinformował, Ŝe porządek został wysłany do radnych drogą 
elektroniczną – Porządek Obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Przewodniczący zaproponował następujący porządek posiedzenia: 

1. Opiniowanie projektów uchwał, które wpłynęły do Komisji: 

1.1 Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040 

– druk nr 1120, 

1.2 Opiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

budŜetu Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 1121.  

2.  Plan pracy komisji na 2014 rok. 

3.  Wolne wnioski, sprawy wniesione, korespondencja. 

 
Porządek obrad poddano pod głosowanie.  
 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja – jednogłośnie  4  głosami „za” – przyjęła proponowany porządek. 

 

PUNKT 1.1 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040– druk 
nr 1120. 

________________________________________________________________________ 
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Druk nr 1120 – Sprawa: BRMG-S.0006.359.2013 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 16.12.2013 r.) 

Agnieszka Trojanowska – zastępca dyrektora Wydziału BudŜetu Miasta i 
Podatków 

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Opinia nr 46-12/239-66/13. 

 

PUNKT 1.2 

Opiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu 
Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 1121. 

________________________________________________________________________ 

Druk nr 1121 – Sprawa: BRMG-S.0006.360.2013 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 16.12.2013 r.) 

Agnieszka Trojanowska – zastępca dyrektora Wydziału BudŜetu Miasta i 
Podatków 

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Opinia nr 46-12/240-67/13. 

 

PUNKT 2 

Plan pracy komisji na 2014 rok. 
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________________________________________________________________________ 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Pozwoliłem sobie przedstawić Państwu propozycję planu pracy i harmonogram. 

Wpłynęło dodatkowe zgłoszenie radnego Szymona Mosia, który zaproponował temat 

dotyczący wydatków gdańskich instytucji kultury na promocję i wykorzystanie 

efektu EURO 2012 w polityce promocyjnej miasta. 

Szymon Moś – członek komisji 

To chciałbym dodać do tego, co Pan przewodniczący zaproponował. 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Ten pierwszy punkt mi się podobał, bo ciekawe jest, czy to jest koherentne z tym 

co robi Biuro Promocji? 

Szymon Moś – członek komisji 

Ja moŜe powinienem uzupełnić o wydatki promocyjne i marketingowe. Chodzi mi o 

to, Ŝe kaŜda z instytucji po pierwsze promuje swoją działalność, po drugie 

prowadzi działalność marketingową w rozumieniu technicznym, tzn. produkuje 

plakaty, wysyła kartki, jak Gdańska Galeria Miejska i chciałbym te działania dla 

kaŜdej instytucji przeanalizować.  

Beata Wierzba – wiceprzewodnicząca komisji 

Ja chciałabym wiedzieć, czy to jest tylko promocja na zasadzie budowania 

wizerunku danej instytucji, czy ta promocja wpływa na promocję miasta Gdańska?   

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Proponuję Ŝebyśmy zostawili jednak wydatki gdańskich instytucji kultury na 

promocję. Natomiast efekt EURO 2012 dołączylibyśmy do punktu efekty polityki 

promocyjnej miasta w postrzegania Gdańska w kraju i na świecie, bo do tego to się 

w sumie sprowadza. Jest to element tego postrzegania. 

Beata Wierzba – wiceprzewodnicząca komisji 

Ja mam jeszcze jeden punkt, bo od dawna to głoszę. Chciałabym Ŝebyśmy wreszcie 

porównali działalność instytucji kultury z instytucjami edukacyjnymi w zakresie 

kultury. Mam tutaj na myśli np. porównanie działalności Gdańskiego Archipelagu 

Kultury z np. Pałacem MłodzieŜy.  

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Mamy taki punkt. Edukacja kulturalna dzieci i młodzieŜy (instytucje, projekty, 

artyści). 
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Beata Wierzba – wiceprzewodnicząca komisji 

Wiemy, Ŝe ich projekty są bardzo porównywalne. 

Jaromir Falandysz – członek komisji 

Bez sensu jest utrzymywać Pałac MłodzieŜy w Wydziale Edukacji nie na zwykłych 

umowach o pracę, tylko na Kartach Nauczyciela, zamiast włączyć to do GAK-u. To 

byłoby tańsze dla miasta.  

Beata Wierzba – wiceprzewodnicząca komisji 

Zobaczcie co robi Pałac MłodzieŜy. Bardzo ich szanuję, Ŝeby była sprawa jasna. Oni 

robią super rzeczy, tylko oni robią dla cząstki Gdańszczan, bo to jest w jednym 

miejscu. Wolałabym, Ŝeby Pałac MłodzieŜy objął równieŜ górny taras. 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Chciałem to zrobić jeszcze w grudniu, ale wyperswadowano mi to. To musi być 

komisja wspólna z Komisją Edukacji. Póki co jest to instytucja, która wymaga 

stanowiska rady pedagogicznej. To są wszelkie narzędzia charakterystyczne dla 

instytucji edukacji, tak jak szkoły. 

Beata Wierzba – wiceprzewodnicząca komisji 

Rada pedagogiczna nie ma tam wiele do powiedzenia. Organem prowadzącym jest 

miasto Gdańsk. 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Ale transformacja takiej jednostki wymaga chyba opinii Rady. 

Beata Wierzba – wiceprzewodnicząca komisji 

Nie.   

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

A uchwała inicjacyjna dotycząca, np. przeniesienia Pałacu MłodzieŜy do GAK-u? 

Beata Wierzba – wiceprzewodnicząca komisji 

MoŜe być. 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Wydaje mi się, Ŝe Rada Miasta powinna taką uchwałę inicjacyjną podjąć. Wydaje 

mi się, Ŝe to jest niezbędne, dlatego proponuję Ŝeby była komisja wspólna.  
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Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Jeśli chodzi o to, to trzeba pól roku wcześniej. To się nazywa uchwała intencyjna, 

ale to w przypadku likwidacji. W przypadku przeniesienia i włączenia wcale nie. 

Tylko się zmienia organ prowadzący. 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Wydaje mi się, Ŝe przez likwidację najprostsze byłaby transformacja. 

Jaromir Falandysz – członek komisji 

Tak przez likwidację i powołanie nowego oddziału. 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Będziemy to opiniowali. Nie wiemy co koledzy z Komisji Edukacji sądzą. 

Jaromir Falandysz – członek komisji 

Wszyscy się z tym zgadzają.  

Beata Wierzba – wiceprzewodnicząca komisji 

To są ogromne zyski dla miasta i straszne straty dla pracujących. ChociaŜby 

przejście z 18 godzin pracy na 40. 

Szymon Moś – członek komisji 

To jest ewidentnie instytucja kultury, która korzysta z przywilejów 

nauczycielskich, a te przywileje to np. to, Ŝe część pracy mogą wykonywać w 

domu, np. sprawdzanie. Co oni mają sprawdzać w instytucji kultury jak te dzieci 

tam tańczą. 

Piotr Skiba – członek komisji 

Oni mają wakacje?  

Beata Wierzba – wiceprzewodnicząca komisji 

Wszystko mają, ferie, wakacje i za nadgodziny płatne. GAK nie ma urlopu 

zdrowotnego, Ci mają. 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Czyli jak miałby brzmieć punkt? 

Beata Wierzba – wiceprzewodnicząca komisji 

Porównanie efektów działalności.  

Piotr Skiba – członek komisji 
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Czy myślicie, Ŝe ktoś wystąpi w roli adwokata tej instytucji? 

Beata Wierzba – wiceprzewodnicząca komisji 

Tak, pani dyrektor Białousów.  

Szymon Moś – członek komisji 

To jest suwerenna decyzja Rady Miasta? 

Beata Wierzba – wiceprzewodnicząca komisji 

MoŜemy uchwałę przygotować i zrobić. 

Szymon Moś – członek komisji 

Przekształcenie następuje naszą uchwałą? 

Beata Wierzba – wiceprzewodnicząca komisji 

Naszą, musielibyśmy albo włączyć. 

Szymon Moś – członek komisji 

Co my będziemy się przejmować, Ŝe ktoś tam nie chce. Musimy budować dobrą 

większość i urząd wykona.  

Beata Wierzba – wiceprzewodnicząca komisji 

Zwróćcie uwagę ile Pałac MłodzieŜy rocznie kosztuje. To jest ponad 3 000 000zł.  

Jaromir Falandysz – członek komisji 

3 000 000zł to wydaje się mało przy olbrzymim budŜecie na edukację. W kulturze 

to jest znaczna część. 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Wydatki gdańskich instytucji kultury będą osobnym punktem. Efekt EURO 2012 

dodamy do punktu nr 4 i Porównanie efektów działalności do punktu nr 6.  

Komisja, jednogłośnie, 5 głosami „za” przyjęła Plan Pracy Komisji Kultury i 

Promocji na rok 2014. 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

PUNKT 3 

Wolne wnioski, sprawy wniesione, korespondencja. 
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______________________________________________________________________________ 

Przewodniczący zaproponował, aby posiedzenia odbywały się w przedostatnim 
przed sesyjnym tygodniu Ŝeby nie było takiej presji czasu. Inicjatywa została 
jednogłośnie zaakceptowana. 

 

Ponadto komisja dokonała wyboru Pana Szymona Mosia do udziału w pracach 

komisji ds. rozpatrywania wniosków twórców ubiegających się o najem pracowni, 

działającej w oparciu o Zarządzenie nr 894/07 PMG z dnia 20 lipca 2007r. w 

sprawie powołania składu komisji ds. rozpatrywania wniosków twórców 

ubiegających się o najem pracowni oraz zatwierdzenia Regulaminu najmu pracowni 

słuŜących prowadzeniu przez twórców działalności w dziedzinie kultury i sztuki ( z 

późn. zmianami).  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za przybycie. 

Na tym posiedzenie zakończono. Godzina 9:00 

 

Przewodniczący  
Komisji Kultury i Promocji RMG 

 

Marek Bumblis 

 

Protokołowała: 

Ewelina Szymczyk 

Biuro Rady Miasta Gdańska 

 

 

 


